
 

REFERAT 
22.08.2024 kl. 1700-1900 
 
 
Forældrerepræsentanter: 

Karsten Søgaard, Pernille Bruhn Hansen, Rasmus Jensen Rechnagel, Marion Kruse 

Andersen, Kristian Nissen, Kristine Rasmussen, Lærke Dalgaard Noer-Møller 

Medarbejderrepræsentanter: 

Bo Madsen og Line Brennebjerg Petersen 

Eksterne repræsentanter: 

Karsten Møller Pedersen (Lokalrådet) 

Elevrepræsentant(er): 

Maja Brogaard Ravn 7.kl., Julie Midtgaard Christensen 7.kl. 

Ledelsen: 

Pernille Heide (viceskoleleder) og Steen Møller (skoleleder) 

 

Evt. Bemærkninger:  

 

Afbud: Rasmus, Pernille Heide 

 

DAGSORDEN 

 

BESLUTNING ANSVARLIG 

0. Velkomst og efterfølgende 

konstituering 

10 min 

 

Velkomst og præsentation 

 

Skolebestyrelsen konstituerer sig med valg af 

formand og næstformand blandt de 

forældrevalgte. Ledelsen deltager ikke i 

konstitueringen. 

 

Pernille Bruhn Hansen – valgt som formand 

Karsten Søgaard – valgt som næstformand 

 

 

1. Godkendelse af referat 

2 min 

 

Godkendt  

2. Godkendelse af dagsorden 

3 min 

 

Godkendt  

3. Orientering 

20 min 

- Elevråd 

- Formanden 

- Forældrerepr. 

- Eksterne repr. 

- Medarb.repr. 

- Skoleledelse 

 

Elevråd: 

• Har kun lige haft et kort møde efter 

elevrådsvalg, hvor der blev valgt formand 

(Maja) og næstformand (Julie) 

Formand: 

Forældrehenvendelse vedr. idræt mellemtrin 

ift besked fra underviserne. Steen 

undersøger. 

 

Forældrerepr.: 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

• Obs på antallet af 

ferniseringer/fremvisninger, som forældre 

bliver inviteret til. Flere forældre har 

svært ved at få tid til det. 

• Flere meldinger om elever, der synes det 

har været spændende at starte i skole 

 

Ekstern repr.: 

- 

 

Medarb.repr.: 

• God stemning i indskolingen, hvor første 

projektforløb nu er skudt i gang 

• Generelt godt i gang. 

• Der har været ekstra travlt, da der har 

været 3 nye kolleger, der skulle tages 

godt i mod og tages med ind i 

planlægningen 

 

Skoleledelse: 

• Er kommet rigtig godt fra start, og de 

nyansatte lærere er godt i gang og taget 

godt i mod 

• Skolen har oplevet udfordringer i 

opstarten i forhold til implementering af 

nyt elevadministrationssystem 

• Der skal laves fotos og optagelser til en 

film, der præsenterer Hejnsvig Skole 

• Processen med Projekt NY SKOLE kører 

igen, og samarbejdet med rådgiverne er i 

fuld gang 

 

 

4. Forretningsorden 

10 min 

 

Årlig gennemgang af forretningsorden 

 

’Byrådet’ ændres til ’Kommunalbestyrelsen’. 

Ellers ingen forslag til ændringer. 

 

 

5. Kontaktperson til klasserne 

10 min 

Fordeling af forældrevalgte som 

kontaktpersoner for klasserne. 

 

0. kl.: Pernille 

1. kl.: Kristine 

2. kl.: Marion 

3. kl.: - 

4. kl.: Karsten/Kristian 

5. kl.: Lærke 

6. kl.: Rasmus 

 



 

7. kl.: Kristian 

8. kl.: Karsten/Kristian 

9. kl.: Karsten 

 

6. Opfølgning fra dialogmødet 

med BFU d. 13/8  

20 min 

 

Drøftelse  

Evt. beslutning om hvad skolebestyrelsens 

mål skal være for den kommende periode 

2024-26. 

 

Generel opfattelse af et godt møde. 

Trivselsmålinger i skolen blev drøftet. 

Steen giver et kort resume med udvalgte 

slides på kommende møde 

 

 

 

 

 

 

 

 

Steen 

7. Idé om sparring med andre 

skolebestyrelser i 

kommunen 

5 min 

 

Punktet er videreført fra sidste skoleår. 

Idéer: 

• Besøg af/hos andre bestyrelser 

• Sparring mellem formænd 

• Sparring omkring emner/dilemmaer med 

anden/andre bestyrelser på kommende 

temamøde med BFU. Steen bringer det 

ind som ønske til forvaltningen. 

Drøftes igen ved næste møde 

 

 

8. Klasseforældreråd 

10 min 

 

Drøftelse og beslutning vedr. evt. 

arrangement for klasseforældreråd. 

Punktet er videreført fra sidste skoleår. 

 

Idé om at der udarbejdes et idekatalog til 

forældreråd som guide til opgaven. 

Forældreråd inviteres til et ”pizza-fyraftens-

møde” tirsdag d. 1. oktober kl. 1730-1930. 

 

Der laves workshops mellem årgangenes 

forældreråd, og der udveksles ideer og 

erfaringer. Bestyrelsen samler det hele i et 

idékatalog. 

Skolen sørger for invitation af forældreråd, så 

snart disse er valgt. 

Steen deltager, hvis muligt. 

 

 

9. Anbefalinger vedr. 

skærmbrug i grundskolen 

30 min 

 

Præsentation af ledelsens oplæg 

Herefter drøftelse. 

(bilag med anbefalinger er vedhæftet 

dagsorden) 

 

• Steen præsenterede oplæg vedr. børns 

skærmbrug i skolen med afsæt i daglig 

 

 

 

 

 

 

 



 

omtale i diverse medier, ministeriets 

anbefalinger samt ny litteratur på 

området. 

• Steen præsenterede ledelsens udspil til 

tiltag i skolen 

• Der nedsættes et udvalg til videre 

drøftelse af, hvordan der kan etableres 

nye og alternative fællesskaber for børn 

og unge efter skoletid:  Kristine, Kristian 

og Steen deltager i udvalget. Steen 

indkalder. 

 

Punktet drøftes igen på næste møde 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Steen 

 

10. Oversigt over 

skolebestyrelsens 

principper og politikker 

5 min 

 

Kort præsentation af oversigt 

 

Udsat til næste gang. Bilaget udsendes med 

referat til orientering. 

 

 

 

11. Eventuelt 

5 min 

 

• Der blev stillet spørgsmål til omfanget 

af morgensang i skolen 

• Skolens jubilæum fejres sammen 

med skolefest d. 10/10 

• Forplejning: bestyrelsen ønsker frugt 

ved møderne 

• Budget 2025 er fremlagt og i høring. 

Steen sender evt. høringssvar fra 

MED-udvalg til gennemsyn hos 

skolebestyrelsen 

 

 

 

Overførte punkter fra tidligere møder, men som endnu ikke er på dagsorden, eller dagsordenforslag, 

der endnu ikke er sat på: 

 

•  

 


